

Experiencing Native Cultures Beyond the Classroom



本校舉辦不同的考察活動,豐富學生的學習經歷。學生透過 參觀當地學校、參與文化體藝交流活動,在不同範疇進行 深入的互動與學習,增進彼此的溝通和了解。此外,通過 參觀歷史遺跡和考察城市發展,能加深學生對不同文化的 認識,培養全球視野,為未來的發展打下堅實的基礎。

Our school organises various field trips to enrich students' learning experiences. By visiting local schools and participating in cultural exchange activities, students engage in in-depth interactions and learning across various domains, enhancing mutual communication and understanding. Additionally, through visiting historical sites and exploring urban development, students deepen their understanding of different cultures, cultivate a global perspective, and lay a solid foundation for future growth.

聯絡資訊 Contact Information

○ 地址 Address:

新界元朗錦繡花園 F 段四街十一號 No.11, 4th Street, Section F, Fairview Park, Yuen Long, N.T.

€ 電話 Telephone: 2471 2622

傳真 Fax: 2471 5171

■ 電郵 e-mail: bhsmail@bethel.edu.hk

थप जानकारीका लागि विद्यालयको फोन नं. 24712622 मा सम्पर्क राख्नुहोला

مزید معلومات کے لئے دیئے گئے نمبر پر رابطہ کریں۔



伯特利中學 BETHEL HIGH SCHOOL





伯特利中學 BETHEL HIGH SCHOOL



Bethel High School is not only the temple of God and the gate to heaven but also a cradle for students to pursue knowledge and nurture their character.

梅志文校長是一位資深教育工作者,擁有在不同類型學校任教的豐富經驗。梅校長在資訊科技領域和 STEAM 教育的推動上表現卓越,不僅深入理解最新的科技趨勢,還積極將創新科技融入課堂,激發學生的興趣與創造力。

梅校長近年在多元族裔社群及大灣區教育中積極貢獻,期望在 伯中發展多元教育平台。梅校長的遠見卓識以及高瞻遠矚的 視野,必定能帶領伯中團隊朝著成功的方向不斷前進,共同與 全體師生、家長和校友攜手編寫伯中輝煌的新樂章!

Principal Mui Chi Man is an experienced educator with a wealth of teaching experience across various types of schools. Principal Mui excels in promoting information technology and STEAM education, demonstrating a deep understanding of the latest technological trends while actively integrating innovative technology into the classroom to spark students' interest and creativity.

In recent years, Principal Mui has made significant contributions to multicultural communities and education in the Greater Bay Area, and aims to develop a diverse educational platform at Bethel High School. With visionary leadership and a forward-looking perspective, Principal Mui is certain to lead the Bethel High School team toward continued success, collaborating with all teachers, students, parents, and alumni to write a glorious new chapter for Bethel High School!









行政長官卓越教學獎
Chief Executive's Award for Teaching Excellent

行政長官卓越數學



Leveraging Technology for Immersive STEAM Learn

本校的 STEAM 教育以沉浸式學習為核心,整合多個學科知 識與現代科技,為學生創造一個動手實踐和 學習環境,以培養他們的全面素質和未來競爭力

Our school focuses on immersive STEAM education, integrating knowledge from different subjects with modern technology to create a hands-on and innovative learning environment for students, fostering their holistic development and future competitiveness.



香港學界舞蹈協會 第六十一屆學校舞蹈節東方舞群舞甲級獎。 Oriental Dance Group Highly Commended Award

全人發展 盡顯體藝才能

Nurturing the Whole Person, Developing All the Talents

本校致力於發展音樂、體育、藝術等 多元活動,學生透過不同的活動,建 立自信、積極及堅毅的態度,盡展個 人才華和成就。

Our school is dedicated to developing diverse activities such as music, sports, and arts. Through these activities, student build confidence, positivity, and resilience, fully showcasing their individual talents and achievements.



